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TOIMINTAKERTOMUS 2017 
 
2017 muistettavin hetki lienee ollut Holiday Clubin perhepäivä, mihin osallistui vajaa kaksi sataa 
henkilöä.  
Tapahtuma sai paljon kiitosta ja tiedusteluja mahdollisesta jatkosta. Tämä pitää ottaa 
huomioon seuraavan vuoden tempauksia järjestettäessä. 
Tempauksia järjestettiin muutenkin mukavasti ja osallistujien määrä oli hyvällä tasolla. 
 
Edellisen vuoden tavoitteena oli liikuttaa Lylyläisiä enemmän ja tässä mielestämme onnistuttiin. 
Hallikortteja on mennyt enemmän ja kävijämäärät ovat kasvaneet hallilla.  
Isot investoinnit crosstraining tilan osalta on ollut hyvä ratkaisu. Uudet lajit, kuten sunnuntaisin 
järjestettävä kahvakuula on saanut hyvän vastaanoton. 
 
Viestintään on panostettu ja tällä on varmasti ollut vaikutusta osallistujamääriin tempauksissa. 
Hallilla järjestettävistä ryhmäliikuntatunneista on viestitty ja  
kävijämäärät näissä on kasvanut. Haastetta viestinnässä edelleen on ja toivotaan, että tänä 
vuonna yleistyneet info‐tv:t parantaisivat tilannetta. 
 
Tänä vuonna hankittiin myös lippuja kesäteatteriin muutamaan näytökseen. Lippujen menekki 
ei ihan niin hyvä ollut kuin mitä oltaisiin kuviteltu. 
Tavoite on kuitenkin lylyn puolesta tarjota myöskin kulttuuria harrastaville jotain, niin yritetään 
jotain uutta jatkossakin. 
 
 
 
 

LIIKUNTATAPAHTUMAT 2017 (kävijämäärät) 

 
Kuntohalli    2017:    2016:51258    2015: 43626   
 
Uintitempaus    95    1/17    80 
Laskettelupäivä  80    ei järjestetty    72 
Pyöräilytempaus  ei osallistujia    ei järjestetty     ei järjestetty 
Luistelutapahtuma  75    87     ei järjestetty 
Hiihtotempaus  ei järjestetty    ei järjestetty    81 
8h hiihto     ei järjestetty    ei järjestetty    64, kävellen 
Lasten hiihto    23    ei järjestetty, ei lunta.   ei järjestetty 
Lasten kesä‐    77    71    64 
olympialaiset 
 
Kuntoliikuntakortteja palautettiin  131 kpl   (2016: 144 kpl; 2015: 110 kpl) 
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JOHTOKUNTA 2017 
 
Alla esitetty Kaukaan Lylyn johtokunnan kokoonpano vuonna 2017. 
 
Timo Westerholm  Puheenjohtaja 
Heikki Talonpoika  Varapuheenjohtaja 
Minna Piitulainen   Sihteeri 
Kati Mustonen, osan vuotta 
Jari Vidman 
Mika T Kinnunen 
Eija Hirvonen 
Jukka Roiha 
Timo Itkonen 
Kari Väisänen 
Sami Ravattinen 
Sirpa Inkinen 
Katri Forsten 
Arja Pervala    Yhtiön edustaja 
Kai Latvala    Yhtiön edustaja 
 
Kati Mustosen tilalle rahastonhoitajaksi kesän alusta valittiin Terhi Aalto johtokunnan ulkopuolelta. 
 
Lylyn johtokunta kokoontui 6 kertaa vuoden aikana. Taulukossa 1 on esitetty Lylyn palaverit vuonna 
2017 ja niihin osallistuneet.  
 

Taulukko 1. Kaukaan Lylyn johtokunnan kokoukset ja jäsenten läsnäolo 
 
 

   24.01.2017 13.03.2017 26.04.2017 20.09.2017 18.10.2017  13.12.2017

Timo Westerholm  x  x  x  x  x  x 

Heikki Talonpoika  x  x  x  x  x    

Minna Piitulainen   x     x  x  x  x 

Kati Mustonen, osan vuotta  x    

Jari Vidman  x  x x    x

Mika T Kinnunen  x  x x   

Eija Hirvonen  x  x x x  x

Jukka Roiha  x     x  x  x    

Timo Itkonen  x     x     x    

Kari Väisänen  x  x  x  x       

Sami Ravattinen     x  x     x    

Sirpa Inkinen     x  x  x     x 

Katri Forsten     x  x  x  x  x 

Arja Pervala  x  x  x x    x

Kai Latvala                   
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TOIMINNANTARKASTAJAT 
 
Toiminnantarkastajiksi valittiin Olli Muukkonen ja Tarja Kostiainen sekä varantoiminnantarkastajiksi Kati 

Mustonen ja Mika Hulkkonen. 

 
VUODEN LYLYLÄINEN 
 
Vuoden lylyläiseksi valittiin Timo Itkonen. 
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JAOSTOJEN TOIMINTA 
 
GOLF‐JAOSTO 
 
1. Golf‐jaoston johtokunta kaudella 2017 
 

Jussi Ventola    puheenjohtaja 
Kimmo Kettunen     sihteeri 
Tatu Koponen 
Jouko Lehto  
Lauri Melanen 
Sami Myyrä 
 

2. Golf‐jaoston toiminta kauden 2017 aikana 
 

 Jaoston yleiskokous pidettiin Kaukaan Mutterin tiloissa 13.3.2017 

 Jaoston johtokunnan järjestäytymiskokous pidettiin Kaukaan Mutterin tiloissa 2.6.2017 

 Jaoston vuotuinen pelimatka tehtiin Vierumäki Golfin Cooke kentälle 7.6.2017.  

 Koulutustapahtuma järjestettiin Etelä‐Saimaan kentän harjoitusalueella 26.6.2017.  

 Kaukaan Osasto Cup pelattiin Etelä‐Saimaan kentällä 28.6.2017. 

 Lylyn mestaruuskilpailut pelattiin Etelä‐Saimaan kentällä 23.9.2017. 

 Jaoston johtokunnan syyskokous pidettiin Kaukaan Mutterin tiloissa 20.12.2017.   
 

3. Kilpailutoiminta 2017 
 

3.1  Paripeli kilpailu 
 
Vierumäen golfmatkalle osallistui 14 golfaajaa. Pelimatkan yhteydessä pelattiin paripeli seuraavin 
tuloksin: 
 

1. Pentti Westerholm & Jussi Ventola      44 p 
2. Kimmo Kettunen & Lauri Melanen      42 p 
3. Jouko Lehto & Antti Kettunen        40 p 
4. Inga Aaltonen & Reino Laahanen      40 p 
5. Markku Lousa & Tatu Koponen        37 p 
6. Juhani Silvast & Matti Nevalainen      35 p 
7. Pentti Aaltonen & Sami Myyrä        34 p 

 
 
Henkilökohtainen scratch: 

1. Lauri Melanen          88  
2. Antti Kettunen          90  
3. Jussi Ventola          90 
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Erikoiskilpailut: 

 Lähin lippua kisa oli väylällä #7:      
  Antti Kettunen 

 Lähin lippua kisa oli väylällä #17:     
  Juhani Silvast 
 

3.2  Kaukaan Osasto cup  
 
Kaukaan Osasto Cup pelattiin 2‐henkisin joukkuein Etelä‐Saimaan kentällä 28.6.2017. Tällä kertaa 
joukkueita osallistui 6 kpl.  
 

1. Paperi: Veijo Hämäläinen / Petri Venäläinen      66 
2. Paperi/Metsä: Kimmo Kettunen / Antti Kettunen    68 
3. Jalostamo: Tatu Koponen / Lauri Melanen      70 
4. Jalostamo: Sami Husu / Sami Myyrä      72 
5. Tutkimus: Jouko Lehto / Jussi Ventola      74 
6. Hankinta: Ari Koukkari / Panu Valkeapää      98 

 
3.3  Kymi‐Kaukas Challenge  

 
Kymi Kaukas Challengea ei pelattu kaudella 2017. Tarkoitus on haastaa Kymi kilpailuun kaudella 
2018. 
 

3.4  Lylyn Golfmestaruus 
 
Kaukaan Lylyn golfmestaruuskilpailut pelattiin 23.9.2017 Etelä‐Saimaan kentällä. Osallistujia oli 22. 
Kilpailusarjoina kisassa oli pistebogey ja scratch, ja mitalit jaettiin seuraavasti: 
 
Eläkeläiset ja perheenjäsenet HCP 

1. Kari Koistinen    37 p 
2. Markku Lousa    30 p 
3. Ismo Sartiala    26 p 

 
Naiset HCP 

1. Päivi Kettunen    31 p 
2. Inga Aaltonen    27 p 
3. Heli Viik    7 p 

 
Miehet HCP 

1. Tatu Koponen    34 p 
2. Sami Myyrä    31 p 
3. Antti Kettunen    29 p 

 
Naiset scratch 

1. Päivi Kettunen    93  
2. Inga Aaltonen    103 
         

Miehet scratch 
1. Tatu Koponen    89  
2. Kari Koistinen    92  
3. Sami Myyrä    94 
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Erikoiskilpailut: 

 Pisin draivi kisa oli väylällä #15:   Päivi Kettunen 

 Lähin lippua kisa oli väylällä #16:  Markku Lousa 
 

 
 

HALLIJAOSTO  
 
Puheenjohtaja:  Sami Ravattinen  
 
Sihteeri:               Minna Piitulainen  
 
Jäsenet:               Katri Forsten, Arja Pervala, Reijo Rahunen, Timo Taipale, Teppo Sahlberg,   

 Timo Itkonen  
 
Hallijaoston toiminta jatkui vuonna 2017 aktiivisena.   
Hallin kuntokartoitus toteutettiin kesällä. Korjaustarpeita ilmeni jonkinverran. Pesutilojen kunnostus 
todettiin tärkeimmäksi totetuttaa ensimmäisenä. 
Viikottaisilla jumpilla ei ollut osallistujista pulaa. Maanantaisin ja torstaisin kuntovoimistelu, 
keskiviikkoisin kunnossa kaiken ikää sekä perjantainen happy hour jumppa keräsivät lähes joka kerta 
hallin täyteen.  
Salibandyvuorot maanantaisin sekä torstaisin saivat myös runsaasti ihmisiä liikkeelle ja pelit saatiin 
kasaan lähes poikkeuksetta näillä vuoroilla. Perjantain salibandyvuoro pyöri myös läpi vuoden hieman 
pienemmillä osallistuja määrillä.  
Crosstrainingistä muodostui todella suosittua ja tämän vuoksi maaliskuussa rakennettiin palloiluhallin 
puolelle talkoovoimin crosstrainingille oma harjoittelualue. Tiistain crosstraining vuoro oli todella 
suosittu ,joten harrastajien ja lajin pariin haluavien pyynnöstä aloitettiin torstaisin pitämään 
crosstraining tekniikkavuoroa, joka oli ensisijaisesti suunnattu lajin pariin haluaville uusille harrastajille. 
Tekniikkavuorolla kävi myös paljon liikkujia ja se sai hyvän vastaanoton niin uusilta kuin jo lajin parissa 
olleilta harrastajilta. Crostrainingin yhteyshenkilöksi valittu Teppo Sahlberg. 
Kuntosalin laitteiden uusinta tarvetta kartoitettiin loppuvuodesta. Kartoituksen perusteella todettiin, 
että alatalja tulisi uusia. Kuntosalin vastaaviksi valittiin Reijo Rahunen, Teijo Pakarinen ja Timo Taipale. 
Laitteiden huoltosopimuksen sisällön ja tarpeellisuuden selvitystyö on käynnissä. Huolto‐ja korjaustöitä 
on tehty hallijaoston kuntosali vastaavien toimesta. 
15.8 alkaen kahvakuula otettiin joka sunnuntaiseksi vuoroksi ja tunneilla onkin käynyt hyvin ihmisiä. 
Joulukuussa kokeiltiin Zumbaa, kun hallilla järjestettiin Zumbamaraton. 
 

 
CROSSTRAINING  
TAUSTA 
CrossTraining  (TI),  CrossTraining  Aloittelijat  (TO)  ja  Kahvakuula  (SU)  ovat  ohjattuja  kerran  viikossa 
pidettyjä tunteja. CrossTraining tunnit kestävät 1,5 h ja kahvakuula 1,0 h. Vetäjinä ovat toimineet Lauri 
Kekäläinen  ja  Elisa Vauhkonen.  Tunnit pidetään  LYLY:n palloiluhallissa  –  salia  ja CrossTraining  aluetta 
hyödyntäen. CrossTraining on  jatkunut  jo muutaman vuoden  ja CT Aloittelijat sekä Kahvakuula ryhmät 
aloittivat toimintansa syksyllä 2017. 
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TOIMINNALLISEN HARJOITTELUN ALUE PALLOILUHALLISSA 
Keväällä  2017  rakennettiin  talkoilla  LYLY:n  palloiluhallin  päätyyn  CrossTraining  alue  palvelemaan 
ohjattuja  ryhmiä  sekä  omatoimitreenaamista.  
 

 
 
Alue mahdollistaa omankehopainoharjoitukset – leuanvetotangot, hyppyboksit, kiipeilyköydet ja renkaat 
sekä  levytanko‐  ja kahvakuulatreenit  isommillakin painoilla. Telinettä voi myös hyödyntää kyykkyihin  ja 
penkkipunnerrukseen.  Hankintalistalle  kuuluivat  myös  mm.  vastuskuminauhat,  voimaköydet, 
koordinaatiotikapuut, kuntopallot ja GHD‐penkki.   

 
KÄVIJÄMÄÄRÄT SYKSY 2017 

 

 
Kuva 1  CrossTrainingin, CrossTraining Aloittelijat ja Kahvakuulan kävijämäärät viikoittain 

syksykaudella 2017 
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CrossTraining  CrossTraining 
Aloittelijat 

Kahvakuula  Yhteensä 

Käynnit syksy 
2017 

269  167  168  604 

Keskiarvo / kerta  14  10  11  12 

 

 
YHTEENVETO 
 

CrossTraining  Jatkaa hyvin samanlaisena kevään 2018. Ehdotus on tehty johtokunnalle 
esim. levytankojen lisäämiseksi, joka mahdollistaisi monipuolisemmat 
treeniohjelmat. 
 

CrossTraining 
Aloittelijat 

Jatkuu CrossTraining Tekniikkana kevään 2018. Painotusta lisätään päivän 
treeniin, mutta tekniikkaa käydään edelleen läpi enemmän kuin CT 
treenissä. 
 

Kahvakuula  Lisäkuulia tarvittaisiin kiitos hyvien osanottajamäärien. Nykyisellään kahden 
kuulan liikkeitä ei juurikaan kyetä tekemään. 
 

Zumba  Zumba‐tapahtuma järjestettiin LYLY:n palloiluhallissa 1. kertaa 10.12.2017. 
Zumban vetäjänä toimi Katri Muinonen. Positiivisen palautteen ansiosta 
päätettiin tapahtuma uusia tammikuussa 2018. 

Kuntonyrkkeily  Voisi olla hyvä lisä LYLY:n ohjattujen ryhmien tarjontaan. Kuntonyrkkeilyä 
pidetään yhtenä parhaimpana lajina istumatyötä tekeville, jotka kärsivät 
niska‐hartiaseudun ja selän ongelmista.  
 
Ehdotettu laajennus mahdollistaisi 16 hengen osallistumisen tunneille. 
Nykyinen varustelu mahdollistaa 4 hengen osallistumisen 
 

Muuta  Reverse Hyper – laite lisäisi selän liikkuvuutta ja vahvistaisi sekä venyttäisi 
alaselän lihaksia. Laitteen käyttö vähentää istumatyön painetta rangassa ja 
edesauttaa kehitystä maastavedossa sekä kyykyssä. 
 

Ehdotus  Salijaostolla voisi olla selkeä vuosibudjetti ja tavoite viikoittaisten ohjattujen 
ryhmien määrälle sekä tarjonnan monipuolisuudelle esim. syksystä 2018 
lähtien. 
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JALKAPALLOJAOSTO  
 
Ei toimintaa vuonna 2017. 
 

 
JÄÄKIEKKOJAOSTO  
 
Tammi‐huhtikuu sekä syys‐joulukuu kävimme 2 krt viikossa, tiistaisin ja torstaisin klo 11‐12, UK‐
Areenalla pelaamassa kiekkoa. Pitkästä aikaa on tehtaaltakin tullut uusia henkilöitä mukaan mikä on 
positiivista. Myös eläkeläisiä on jonkun verran mukana. 
Griffin Cup pelattiin Raumalla. Kaikki pelit olivat erittäin tiukkoja 
ja lopullinen sijoitus oli 6.s 
 
Lisäksi osa porukasta kävi omakustanteisesti kesällä Uk:lla pelaamassa. 
Luistelutempaukseen järjestettiin luistimien teroitus sekä joulupukki paikalle. 
Keväällä pelattiin Kymin kanssa hyvässä hengessä ystävyysottelu. 

 
 
KAUKALOPALLOJAOSTO  
 
Kaukalopallojaoksen toiminnasta vastaa Jari Vidman.   
 
Kaukalopallojaoksella on varattu UK‐Areenalla jäävuoro sunnuntaisin klo 14.30‐15.15.  Jäävuorot 
jatkuivat 2018 tammikuun loppuun. Kesällä jäävuoroja ei ole. Syksyllä jäävuorot jatkuivat lokakuusta 
vuoden loppuun.  

 
Jäävuorolle ovat tervetulleita kaikki kaukalopallosta kiinnostuneet Lylyläiset. Lyly ry:n johtokunnan 
päätöksen mukaisesti vuorolle osallistuvat pelaajat maksavat itse 5 euroa/hlö/vuoro kustannusten 
kattamiseksi 

 
 
KEILAILUJAOSTO  
 

1. Osallistuminen Firma SM‐kilpailuihin Lahdessa 4‐henkilöä. 
2. Osallistuminen Firma Cup Lappeenrannan keilahalli. 
3. Osallistuminen Firmakeilailu 2017 Lappeenrannan keilahalli. Sijoitus kolmas. 
4. Ostettu 400 tuntia/2 euroa alennusta tuntihinnasta eli 800 euroa Lappeenrannan keilahallista. 

 
Kaikki tunnit lähes käytetty eli hyvin ovat keilatunnit tehneet kauppansa. 
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KUNTOLIIKUNTAJAOSTO 
 
Jaoston kokoonpano 
Jukka Roiha  puheenjohtaja 
Sirpa Inkinen   
Helena Pellikka 
Minna Piitulainen 
Pekka Rossi 
Kimmo Ruokoniemi 
Heikki Talonpoika 
 

 
Jaoston toiminta 
Lajit:  Hiihto 
  Hölkkä/juoksu 
  Kävely/patikointi 
  Laskettelu 
  Pyöräily 
  Tanssi 
  Uinti 
  Yleisurheilu 
 
Uintitempaus 13‐15.1.2017; osallistujia 95 hlöä 
Lasten hiihtokilpailut Myllymäessä 11.2.2017; osallistujia 23 hlöä 
Laskettelutapahtuma Myllymäessä 11.2.2017; osallistujia 80 hlöä 
Pyöräilytempaus 20.5.2017, peruttiin vähäisen osallistumismäärän takia 
Lasten kesäolympialaiset Lauritsalan kentällä 15.6.2017; osallistujia 77 hlöä 
Luistelutempaus UK‐Areenassa 3.12.2017; osallistujia n. 70‐80 hlöä (arvontakuponkeja 58 kpl) 
Zumba maraton Lylyn kuntohallilla 10.12.2017; osallistujia 9 hlöä 
 
Imatran ensilumen ladulle päivälippuja 3 kpl; käytettiin 10 kertaa 
Tanssilippuja Tanssikoulu Onnenmaan tanssikursseille 1h/ilta/hlö; osallistujia 38 kertaa 
Tanssilippuja Saimaan Seuratanssijat ry:n (Saiset ry) tanssikursseille Lönrotin koululle sekä Myllymäen 
VPK‐ talolle 1x/vko/hlö; osallistujia 18 kertaa 
Myllymäkeen ostettiin laskettelulippuja 371 kpl 
 

Jaoston kilpailutoiminta 
Maakuntaviestissä Savitaipaleella 5.2.2017 harrastesarjassa mukana Kaukaan Lyly 
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LAPINMAJAJAOSTO  
 
Varsinaiset jäsenet    Varajäsenet 

 
Itkonen Timo                                    Niemelä Harri   
Keijonen Petteri                                     
Kerkelä Kari      
Riikonen Aki      Pylkkö Timo  
Vidman Jari pj.                                      
Virtanen Juha     
 

Majajaoksen toiminta 
Lapinmajajaoksen puheenjohtajana toimi Jari Vidman, varapuheenjohtajana ja sihteerinä Kari Kerkelä. 
 
Majajaoksella oli kolme kokousta vuonna 2017. Talkoomatka tehtiin vuokra autolla 17 ‐ 21.5.2017. 
Mukana olivat jaoksen jäsenistä Itkonen, Riikonen, Kerkelä, Keijonen ja Vidman. Lisäksi mukana oli Lylyn 
puheenjohtaja Westerholm  
 
Talkoomatkalla tehtiin suunnitelman mukaiset työt 

 vuosihuoltoon tehtävät työt 

 sisäkattojen maalaus, alakerta tehty, yläkerta jäi maalaamatta 

 tyynyjen vaihto 

 ulkovalo vaihdettu LED‐valaisimeksi 

 katon tikkaat ja vesikouru korjattu 

 palovaroittimet ja sammuttimet päivitetty 

 muut pienet kunnostustyöt 
 

Talkoomatkalla havaittuja tulevia kunnostuskohteita 

 ilmalämpöpumpulle uusi suojus, nyt vesi roiskuu katokseen 

 syöksyrännien alapäähän kourut, vesi valuu talon seinustalle 

 talon ulkomaalaus lähiaikojen työlistalle 
 
Majajaoksen tavoitteena on ylläpitää majan kuntoa ja viihtyisyyttä käyttöasteen nostamiseksi. Majassa 
tehdyt remontit ja huoltotyöt on pyritty hoitamaan talkoovoimin pienellä budjetilla.   
 
Majan vuokrausta pyritään uudistamaan vastaamaan nykypäivän tarpeita. Joulun ja uuden vuoden 
lomaviikot sekä kevään ruuhkaviikot edelleen arvotaan hakijoiden kesken. Lapsiperheille tarjottiin 
kokonaispaketti koko talon vuokrauksesta sekä viikkovuokrauksen mahdollisuus. 
 
Majan käyttöä pyritään lisäämään markkinoimalla majaa yhtiön henkilökunnalle yhteisissä tilaisuuksissa 
sekä uudistamalla esittelymateriaalia ja varauskalenteria. 
 
Vuokratulot kattavat majan kiinteät käyttökustannukset. 
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LENTOPALLOJAOSTO  
 
Jaoston kokoonpano 
Markus Varis 
 

Jaoston toiminta 
Alkuvuodesta pelattiin lentopalloa salissa pari kertaa viikossa. 
Keväällä pidettiin Kaukaan sisäinen lentopalloturnaus. 
Kesäaikaan beach‐volleytä pelattiin myllysaaressa. 
 

Jaoston kilpailutoiminta 
Ei toimintaa 
 
 
METSÄSTYS‐ KALASTUSJAOSTO 
 
Ei toimitettu 
 
 
SALIBANDYJAOSTO  
 
Jaoksen jäsenet: Katri Forstén ja Anssi Sinkkonen 
 
Jaoksen toiminta tapahtui pääsääntöisesti Lylyn hallilla viikoittaisilla salibandyvuoroilla joita oli syksystä 
kevääseen kolme vuoroa viikossa. Pelaajien määrä vaihteli muutamasta kahteenkymmeneen. 
 
Salibandyjaosto järjesti kaksi tapahtumaa: 

- Kaukaan alueen tehtaiden välinen salibandyturnaus 
Turnaus pelattiin 28.1 neljällä joukkueella : Paperi, Mestarit, Sellu ja Tutkari 
Turnauksen voitti Sellun joukkue 
 

- Fazer‐Chymos – UPM Kaukas ystävyysottelu  
Turnaus pelattiin 25.3, Anssi Sinkkonen kokosi joukkueen peliin 
 
Muuta: Salibandyjaos palkitsi Anssi Sinkkosen Lylyn joulujuhlassa ansiokkaasta toiminnasta 
salibandyn hyväksi. 

 

 
SOUTUJAOSTO  
 
Jaoston kokoonpano 
Puheenjohtaja   Eija Hirvonen 
    Siru Väkeväinen 
    Aki Riikonen 
    Timo Itkonen 
    Antti Suikkanen   
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Jaoston toiminta 
Jaoston toiminta perustunut lähinnä kirkkovenesoutuun. 
 

Jaoston kilpailutoiminta 
Tänäkin vuonna Kaukaan Lylyn Soutajat KLS:sta on osallistuttu  Sulkavan Suursoutuihin niin 
kirkkoveneiden kuin pienveneidenkin 60 km matkaan. 
Kirkkoveneessä perjantain yösouduissa soutivat: Sirpa Inkinen, Jaana Nauha, Riikka Silmu, Marko Saira, 
Jarno Merisalo, Saku Ripatti, Pentti Kuutti, Jukka Roiha, Teuvo Englund, Timo Itkonen, Ville Tapalinen, 
Jari Vidman, Heikki Turtiainen, sekä lylyn puheenjohtaja Timo Westerholm ensimmäistä kertaa. 
Perämiehenä tänäkin vuonna Antti Suikkanen, soutu/perämieskertoja jo 30. 
Soutuaika oli 4.43,54 ja sijoitus 25:s. Voittajien ajan ollessa 4.08,20. 
 
Vuorosouduissa Veijo Hämäläinen/Petri Melkko sijoittuivat 13:ksi ajalla 7.03,31. 
 
Savolaisyksiköllä SM‐ matkalla miehet yli 60 v. Harry Hellsten sijoittui 
5:ksi ajalla 6.10,12. 
 
Harry osallistui myös Pirkan soutuun SM miehet 60 v. 25 km:n matkalle sijoittuen siellä 4:ksi ajalla 
2.15,59 10 km matkalla sijoitus 4:s ajalla 53.34,60. Sprintti miehet yksinsoutu yli 60 v. 3:s  
 
Vuoden soutaja 
Vuoden 2017 soutajaksi soutujaosto on valinnut Sirpa Inkisen. 
Sirpa on osallistunut aktiivisesti niin kirkkoveneharjoituksiin kuin kilpailuihinkin. Sirpan meriitteihin 
mainittakoon myös aktiivisuus muiden soutajien motivoimiseen harjoituksiin mukaan tulemiseen. 

 
 
 
SUUNNISTUSJAOSTO  
 
Jaoston kokoonpano 
Markku Arpiainen  puheenjohtaja  
Eeva Korhonen  sihteeri         
Jouni Herttuainen       
Simo Mertanen 
Lauri Kunnas 
 

Jaoston toiminta 
Jaosto kokoontui vuoden aikana kolme kertaa. 
Suunniteltiin kesän suunnistustapahtumat, valittiin ratamestarit ja päätettiin  
mestaruuskilpailujen pitäjät ja ajankohdat. 
Ohjelma julkaistiin Lylyn sivuilla (www.kaukaanlyly.fi) ja ilmoitustaulujakelulla. 
 
Naiset osallistuivat Venlojen viestiin, joukkueen sijoitus oli 575 / 1294, parannusta tuli n.200 sijaa viime 
vuodesta. 
Tulos / sijoitus on erinomainen. 
 
Miesten joukkue osallistui Jukolan viestiin, sijoitus oli 572 / 1600, tulos / sijoitus on erinomainen. 
Seuraavaan Jukolaan on näin kertynyt näin lieviä paineita, kun tarkoitus on edelleen parantaa. 
 
Kesän aikana järjestettiin 15 suunnistustapahtumaa. 
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Järjestettiin mestaruuskilpailut: pikamatkat, normaalimatkat, pitkät matkat ja yö‐kisat, 
kaikki sarjat ja eläkeläiset pääsivät mukaan 
 
Suunnistustapahtumiin osallistui 51 eri henkilöä ja yhteensä suorituskertoja oli 229 kpl ( + 67 kpl ), 
keskimäärin 16 henkilöä / tapahtuma. 
Lylyn suunnistuksien osallistujamäärät, suorituskerrat ovat edellisen vuoden tasalla. 
 
Heinäkuussa oli suunnistuksissa viiden viikon tauko, jolloin LYLY:n suunnistajat kävivät 
paikallisten seurojen rasteilla, suorituksia niissä oli 67 kpl.  
 
Suunnistukset järjestettiin Lappeen Riennon, Raja‐Karjalan Suunnistajien 
ja Joutsenon Kullervon kartoilla, joilta kartat ostettiin. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


